
Grillo: Jung? Negocjacje są w dobrym punkcie
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Wiele wskazuje na to, iż to Sebastian Jung będzie biegał w przyszłym

sezonie na prawej stronie Giallorossich. Negocjacje z Eintrachtem

potwierdził wczoraj sam Sabatini. Dziś z kolei wywiadu dla forzaroma.info

udzielił negocjator niemieckiego klubu na Włochy, Antimo Grillo.

 

Ile brakuje Jungowi do Romy? To prawda, że między ofertą a żądaniem

znajduje się jedynie milion?

- Nie mogę podawać liczb. Mogę tylko powiedzieć, że rozmawiamy o bardzo

ważnym graczu dla Eintrachtu. W ostatnich dniach napłynęły inne oferty z różnych

poważnych klubów europejskich, jednak negocjacje z Romą są z pewnością w toku.

Nie mogę jednak powiedzieć jak się zakończą.

Mówi się dużo o Interze. Kierownictwo Nerazzurrich zostało już

poinformowane o ofercie Romy?

- Nie mogę ukryć, że Inter był pierwszym klubem zainteresowanym graczem. Gdy

rozmawialiśmy z Cardiolą z Eintrachtem, Nerazzurri byli bardzo zainteresowani,

jednak niemiecki klub nie chciał rozmawiać. W tym czasie Eintracht powiedział "nie"

Bayerowi Leverkusen i Werderowi Brema. Inter jest wciąż czujny, jednak nie złożył

więcej żadnej oferty.

Czujesz się na siłach określić procentowe szanse przybycia Junga do

stolicy?

- Procentowo nie mogę. Z pewnością negocjacje są w dobrym punkcie.
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